
BEGROTING 2018-2021  INFORMATIEVE VRAGEN, 16 oktober 2017 

        Valkenburg aan de Geul 

 

Hoofdstuk 1: In de samenvattende overzichten baten en lasten van de programma’s worden totaal 
saldi vermeld. Kijkend naar de bedragen op pagina 131, het vaststellingsbesluit, wordt de Raad 
gevraagd autorisatie te verlenen voor de aldaar genoemde geraamde programma bedragen. 
Vraag: waarom gaat het bij deze laatste alleen over de geraamde lasten en niet over de 
salderingstotalen? 
 
Pagina 67: onder “Tarief” staat dat “ de tarieven ( van de OZB woningen) in 2018 mogen stijgen met 
3 %, na correctie van de gevolgen van de waardeontwikkeling en areaaluitbreiding”. 
Vraag: kunt U met een concreet voorbeeld aantonen hoe deze berekening eruit ziet, uitgaande van 
een WOZ waarde in 2013/2014 en in 2017/2018? 
 
Pagina 76: Onder A, eerste paragraaf, staat dat “als een geraamde besparing niet of niet-volledig het 
gewenste (besparings)resultaat oplevert, om wat voor reden of redenen dan ook, dan zal Uw Raad 
direct een alternatief moeten vaststellen om te voorkomen dat er begrotingstekorten ontstaan c.q. 
de tekorten verder oplopen”. 
Vraag: Is het niet aan de Raad om voorstellen van het College te beoordelen en als de Raad het niet 
eens is met het College deze laatste vervolgens de opdracht krijgt met andere dekkingsvoorstellen te 
komen die de Raad dan kan goedkeuren (of niet)? 
 
Pagina 76/77: “Wijziging gebiedsindeling precariobelasting/belastingen en heffingen”. 
Vraag 1: in de begroting gaat het over de dekking van € 367.000,- terwijl het in de , nog door de Raad 
te beoordelen, Raadsnota “Tarievenbesluiten voor het Planjaar 2018” over € 376.500,- gaat omdat 
hierin de € 9.500,- derving is meegenomen ten gevolge van een aanpassing van de gebiedsindeling ( 
Grendelplein van gebied A naar gebied B). 
Vraag: U heeft voor de € 9.500,- in 2018 dekking gevonden in de “Egalisatiereserve heffingen 
ondernemers Valkenburg” . Hoe groot is deze reserve na verrekening van de € 9.500,-? 
 
Vraag 2: Al jaren vestigt de VVD de aandacht op het feit dat steeds verdergaande verhogingen van de 
heffingen die de gemeente de ondernemers oplegt verstorend werken op de economische positie 
van ons MKB. En al jaren stellen we hiertoe dezelfde vraag en dus ook nu weer. 
Vraag: Aangezien het essentieel is voor bestuurders om vergelijkend en onderbouwd cijfermateriaal 
aangeleverd te krijgen voor een afgewogen besluitvorming vragen wij U een benchmark overzicht op 
te stellen waaruit het kostenverloop van ondernemers naar de gemeente duidelijk uit blijkt. Wij 
vragen U dit toe te voegen bij de beantwoording van deze vragenlijst. 
 
 
Pagina 87: onder “Reserves en Voorzieningen” geeft U een overzicht van de stand op dit moment. 
Vraag: kunt U ons het verloop van de bestemmingsreserves ( van € 31.797.940,- naar € 24.361.202,-) 
en ook van de voorzieningen (van € 7.731.981,- naar € 12.022.430,-) uitleggen? 


